

# 元朗三育幼稚園 二零二零至二零二一年度

## 幼兒入學申請摘要

### 報名須知





A. 為子女報讀 2020-2021 年度入學之家長，選擇報讀班級前，可參考下列資料：

班 級	出生日期	備 註
幼兒班	2017 年 1 月 1 日至 2017 年 12 月 31 日	凡於 2020 年 9 月 1 日年滿 2 歲 8 個月的幼兒均可報讀幼兒班
低班	2016 年 1 月 1 日至 2016 年 12 月 31 日	---
高班	2015 年 1 月 1 日至 2015 年 12 月 31 日	---

### 入學申請時間表



日 期	項 目	內 容
2019 年 9 月 16 日上午 9:00 後至 9 月 18 日下午 5:00 前	簡介會報名時段	<ul style="list-style-type: none"> <li>• 本園將於 2019 年 9 月 16 日上午 9:00 後開放網站</li> <li>• 請於 2019 年 9 月 16 日上午 9:00 後至 9 月 18 日下午 5:00 前，前往本園網頁 <a href="http://www.ylsyk.edu.hk">www.ylsyk.edu.hk</a>，並登入「最新消息」，下載 2020-2021 年度簡介會報名表格。</li> <li>• 填妥報名表格後，以電郵寄出申請表到： <a href="mailto:ylsyk2016@outlook.com">ylsyk2016@outlook.com</a></li> <li>• 於上述時間之外之報名表格，一概將不獲受理。</li> <li>• 本園於 2019 年 9 月 23 日或之前以電郵回覆申請結果。由於場地所限，每名學生只限兩位家長出席。</li> </ul> <p><b>*名額有限，先到先得，額滿即止*</b></p>
2019 年 10 月 6 日	簡介會	<ul style="list-style-type: none"> <li>• 詳情請瀏覽本園網頁 <a href="http://www.ylsyk.edu.hk">www.ylsyk.edu.hk</a>，並登入「最新消息」</li> </ul>
2019 年 10 月 7 至 2019 年 10 月 13 日	遞交報名表時段  只限網上報名  	<ul style="list-style-type: none"> <li>• 瀏覽本園網頁 <a href="http://www.ylsyk.edu.hk">www.ylsyk.edu.hk</a>，並登入「2020-2021 年度入學申請表」。</li> <li>• 網上申請只限幼兒班報名，低高班插班生請致電本園與職員聯絡。</li> <li>• 網上填寫入學申請表並遞交</li> <li>• 網上填寫入學申請表所須上載的資料： <ul style="list-style-type: none"> <li>1. 學生出生證明書</li> <li>2. 報名費 \$40 入數紙 (請家長將費用存入匯豐銀行戶口 817-200538-838) (保留入數紙，並在背面寫上學生姓名和出生證明號碼，於面試日交回。)</li> </ul> </li> <li>• 如上述文件不齊，恕未能辦理網上報名。</li> <li>• 完成網上遞交申請表後，隨即收到一封「成功遞交報名表」確認電郵。</li> <li>• 以上資料只供本園作收生用途，所有資料會於 2020 年 8 月 31 日後銷毀。</li> </ul> 

2019年10月25日	「新生接見通知書」  透過電郵發出	<ul style="list-style-type: none"> <li>如家長於2019年10月25日下午5:00仍未收到「新生接見通知書」，請於10月28日至10月29日期間致電2476 3356與吳小姐聯絡。</li> <li>11月3日後有關新生接見安排之查詢將不獲受理。</li> <li>鑑於報讀2019-2020年度之學生眾多，本園有機會未能安排所有學生進行面試，暫訂面試人數約1200人，如報名學生超過預設名額，本園將以抽籤決定面試的優次。</li> </ul>
2019年11月3日 2019年11月10日	新生面試日  	<ul style="list-style-type: none"> <li>面試日期及時間由本園安排，並以電郵形式通知，恕不另行更改。</li> <li>如面試人數眾多，部份名額將安排於2019年11月5日至19日進行。</li> <li>任何原因缺席面試，將不獲安排後補面試的機會。</li> <li>由於本園以粵語作為主要教學語言，故面試會以粵語進行。</li> <li>面試由一位家庭成員陪同</li> <li>面試當日繳交學生證件相一張及入數紙正本</li> <li>本園範圍內不可拍攝</li> </ul>
2019年12月13日前	公佈「2020-2021年度取錄名單」及「備取生名單」	公佈方式：電郵通知 如家長於2019年12月13日下午5:00仍未收到「2020-2021年度取錄信或備取生名單」，請於12月16日至12月20日致電2476 3356與吳小姐聯絡。
2020年1月9日至10日	新生註冊日  	<ul style="list-style-type: none"> <li>早上9:30至上午11:00親臨本園遞交，並連同以下文件：               <ul style="list-style-type: none"> <li>2020-2021年度取錄信</li> <li>註冊費用港幣970元</li> <li>2020/21註冊證</li> </ul> </li> </ul> <p><b>*如其後放棄學位，已繳付的註冊費不獲發還。</b></p>
2020年1月下旬	候補生取錄通知	<ul style="list-style-type: none"> <li>後補生將個別以電話通知</li> </ul> 
2020年5月	繳交書簿費	<ul style="list-style-type: none"> <li>有關日期稍後通知</li> </ul>
2020年8月23日	新生簡介日 (學生無需出席)	<ul style="list-style-type: none"> <li>學校課程簡介</li> <li>新生須知</li> <li>派發書包、課本及家長手冊</li> </ul> 

B. 收生準則



1. 按面試當日的整體表現	4. 父/母在本園或辦學團體之機構工作
2. 現就讀本園及畢業生之弟妹，將優先考慮。	5. 家長認同本園的教育理念及學習方式
3. 父/母為本會之教友	6. 居住在元朗區

# Yuen Long Sam Yuk Kindergarten 2020-2021

## Student Application Summary





### Registration notice


A. Parents who enroll their children in the **2020-2021** enrolment period can refer to the following information before choosing to enroll in the class:



Class	Date of birth	Remarks
K1	Jan 1, 2017 to Dec 31, 2017	Up until September 1, 2020 Children aged 2 years and 8 months can apply for K1
K2	Jan 1, 2016 to Dec 31, 2016	---
K3	Jan 1, 2015 to Dec 31, 2015	---

### B. Admission application timetable



Date	Events	Details
9:00a. m. 16 Sep 2019 to 5:00p. m. 18 Sep 2019	Enrollment period for Admission talk 	<ul style="list-style-type: none"> <li>Please visit the website <a href="http://www.ylsyk.edu.hk">www.ylsyk.edu.hk</a> from 9:00 am on September 16, 2019 to 5:00 pm on September 18, and log in to the "Latest News" to download the 2020-2021 Briefing Session form.</li> <li>After completing the registration form, please email to the following email address: <a href="mailto:ylsyk2016@outlook.com">ylsyk2016@outlook.com</a>. The registration form <b>will not be accepted</b> outside of the above hours.</li> <li>The school will reply by email on or before September 23, 2019.</li> <li>Due to the limited space, each student will only be issued two invitations for their parents.</li> <li>Seating will be available on a first-come, first-served basis.</li> </ul>
6 Oct 2019	Admission talk	<ul style="list-style-type: none"> <li>For details, please visit our website at <a href="http://www.ylsyk.edu.hk">www.ylsyk.edu.hk</a></li> </ul>
7 Oct to 13 Oct 2019	 Online submission form only	<ul style="list-style-type: none"> <li>Visit our website at <a href="http://www.ylsyk.edu.hk">www.ylsyk.edu.hk</a> and log in to the "2020-2021 Admission Application Form".</li> <li><b>Online application is only available for K1 classes. Transfer student for K2 and K3, please contact the staff directly.</b></li> <li>Fill in the required information for online submission of the admission application form by</li> </ul>

		<p>uploading the following documents:</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Student birth certificate</li> <li>2. Deposit slip of the registration fee \$40 (Deposit the fee into HSBC bank account 817-200538-838) (Please fill in the student's name and birth certificate number on the deposit slip and submit on the day of interview. )</li> </ol> <ul style="list-style-type: none"> <li>• The online registration process will not be successful if the above mentioned documents are not submitted.</li> <li>• Upon completion of the online application form, a confirmation email will be sent.</li> <li>• The above information is only for the purpose of admission to the school. All information will be destroyed after August 31, 2020.</li> </ul>
<p>25 Oct 2019</p>	<p>Announced the "New Student Admission Notice" through <b>Email</b></p>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• If the parents have not received the "New Student Admission Notice" on October 25, 2019, by 5:00 pm, please contact Ms. Ng at 2476 3356 from October 28 to October 29.</li> <li>• Enquiries about the new arrival arrangements after November 3 will not be accepted.</li> <li>• In view of the large number of students enrolled in 2019-2020, the school will arrange for all students to be interviewed. The number of tentative interviews is about 1,200. If the number of students enrolled exceeds the preset quota, the school will determine the priority of the interview.</li> </ul>
<p>3 Nov to 10 Nov 2019</p>	<p>Interview Day</p> 	<ul style="list-style-type: none"> <li>• The date and time of the interview will be arranged by the school and will be notified by email without further changes.</li> <li>• If there are a large number of interviews, some candidates will be arranged from November 5 to 19, 2019.</li> <li>• If you miss the interview for any reason, you will not be given the opportunity to reschedule another interview.</li> <li>• As the school uses Cantonese as the main language of instruction, the interview will mainly be conducted in Cantonese.</li> <li>• Only one family member will be allowed to accompany the candidate for the interview.</li> <li>• Submit one student passport size photo and the original copy of the deposit slip on the day of</li> </ul>

		<p>the interview.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>No photo taking is allowed in the kindergarten.</li> </ul>
Before 13 Dec 2019	Announced the "2020-2021 Admission List" and "Waiting List"	<p>Announcement method: email notification</p> <p>If the parents have not received the "2020-2021 Admission Letter or the Waiting List" on December 13, 2019, by 5:00 pm, please contact Ms. Ng at 2476 3356 from December 16th to December 20th. .</p>
9 Jan to 10 Jan 2020	Registration Day	<ul style="list-style-type: none"> <li>Come to the school from 9:30 am to 11:00 am, and take along following documents: <ul style="list-style-type: none"> <li>-2020-2021 admission letter</li> <li>- Registration fee HK\$970</li> <li>- 2020-2021 registration certificate</li> </ul> </li> </ul> <p>*If the school placement is abandoned, the registration fee will not be refunded.</p> 
Late Jan 2020	Pending Candidate admission notice	<ul style="list-style-type: none"> <li>Date will be scheduled later.</li> <li>Candidates will be notified by phone individually.</li> </ul>
May 2020	Payment of book fees	<ul style="list-style-type: none"> <li>Date will be scheduled later.</li> </ul>
Aug 23, 2020	Orientation Day (Students do not need to attend)	<ul style="list-style-type: none"> <li>School course introduction</li> <li>Information for adaptation </li> <li>Distribution of schoolbags, textbooks and handbooks</li> </ul>

C. Admission criteria



1. Overall performance on the day of the interview	4. The parent works in the Adventist institution
2. Siblings who are currently enrolled in the school and graduates will be given priority.	5. Parents agree with the school's educational philosophy and learning
3. Adventist Parents	6. Living in Yuen Long District